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Nagrada Savjeta Evrope 
 
Opština Prijedor dobitnik je prve nagrade 
Kongresa lokalnih i regionalnih vlasti 
Savjeta Evrope za uspješnu 
implementaciju kampanje„ Dosta“ na temu  
jačanja uloge lokalnih vlasti u oblasti 
zaštite prava Roma na području ove 
opštine.Obavještenje da je nagradu dobila 
opština Prijedor stiglo je iz Savjeta Evrope  
u kome je istaknuto da ovo priznanje  
simbolizuje snažno angažovanje ove 
lokalne zajednice u oblasti zaštite i 
obezbjeñivanja osnovnih ljudskih prava 
romske populacije. 
      „Šaljemo vam iskrene čestitke ne samo 
za pobjedu, već za kreativan i inovativni 
rad kojim ste obezbijedili različitost u 
životu Vaše opštine i aktivno demokratsko 
učešće Roma u radu lokalne zajednice, kao 
i poštovanje osnovnih ljudskih prava ove 
populacije“ navedeno je u obavještenju 
načelniku opštine Prijedor  koje je potpisao 
Javuz Mildon predsjednik Kongresa 
lokalnih i regionalnih vlasti. 
      Opština Prijedor je kandidovala 
projekat pod nazivom„Efektivno učešće 
manjinskih grupa–Roma na području 
opštine Prijedor kroz ostvarivanje svojih 
osnovnih društvenih prava-prava na 
stanovanje, obezbjeñivanje prostora za rad 
,sistem obrazovanja, zdravstvene  i 
socijalne zaštite i prosvjećivanja, kao i 
učešće u zakonodavnoj vlasti. 
      Nagrada za  dva najbolja projekta, koju 
je pored opštine Prijedor dobio i grad 
Mostar  biće uručena  4. marta  na 
ceremoniji dodjele u sjedištu Savjeta 
Evrope u Strazburu na zasjedanju  16. 

Plenarne sesije Kongresa lokalnih i 
regionalnih vlasti.Tada će biti upriličena i 
izložba promotivnog materijala i 
fotografija kojima će biti ilustrovan 
nagrañeni projekat opštine Prijedor. 
 
Prijem za vjerske zajednice 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
organizovao je juče prijem za  
predstavnike   tri najveće  vjerske 
zajednice u Prijedoru , a  povodom  
predstojećih  vjerskih i novogodišnjih 
praznika. 
„ Iako smo se tokom godine sastajali i 
dogovarali, ovaj susret imao je za cilj da 
grañanima i vjernicima opštine Prijedor 
uputimo zajedničku poruku da ćemo se, u 
vremenu koje je pred nama ,zajednički 
boriti za što bolji život svakog grañanina u 
Prijedoru.“ rekao je načelnik Marko Pavić.              
Pavić je  kazao da je ovaj susret  , da pored 
čestitanja za predstojeće praznike,  bio 
prilika da se razmjene i mišljenja o saradnji 
lokalne vlasti sa predstavnicima vjerskih 
zajednica ovoj godini. 
         

 
 
„ Naša je zajednička konstatacija da smo 
zajedničkim snagama stvorili  povoljan 
ambijent i uslove za suživot i bolji život 
svih naših grañana “, kazao je Pavić. 
Predstavnika SPC jerej Dragan Hrvaćanin  
kazao je  da  je susret u opštini bio prilika 
da  se izraze  želje za prosperitet i 
napredak, ali i sagledaju  do sada 
postignuti  rezultati. 
  „ Svi smo mišljenja da smo tokom 
protekle godine  dosta dobro sarañivali i 
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puno toga uradili “ rekao je jerej  
Hrvaćanin.Župnik prijedorske župe, 
Marijan Stojanović, rekao je da je božićna 
poruka svim ljudima dobre volje mir, 
radost i veselje i da je vrijeme da svoje 
poglede i rad okrenemo ka budućnosti i 
boljitku opštine Prijedor i svih njenih 
grañana i vjernika.  
        „Predstavnici svih vjerskih zajednica  
su se složili da je ovo opština velike 
perspektive i lijepe budućnosti .Na nama je 
da osnažimo suživot meñu grañanim 
Prijedora  da  budemo bliski i kao komšije 
i kao grañani ovog grada. “, rekao je imam  
Merzuk Hadžirušidović. 
 
        Prijem za učenike 
 
Marko Pavić , načelnik opštine Prijedor 
organizovao je tradicionalni novogodišnji 
prijem za najbolje učenike prijedorskih 
osnovnih i srednjih škola. 
       „ Znanje  i mladost su ono  na čemu 
mi mislimo  da gradimo našu ukupnu 
politiku i našu  budućnost , a ovo je prilika  
da nagradimo  najbolje nagradimo i  da 
drugima pokažemo da će oni najbolji 
uvijek biti vrijednovani“ kazao je Pavić. 
           

 
       On  je dodao da ohrabruju podaci  
prilikom nedavnog anketiranja za potrebe 
izrade Strategija razvoja opštine, da se  
svega 30 odsto mladih Prijedorčana 
izjasnilo da želi da napusti svoj grad, što je 
znatno niži procenat  u odnosu na podatke 
koji se odnose na cijelu BiH. 
    „ To nas ohrabruje i postavljan  pred 
lokalnim vlastima veoma odgovoran 

zadatak da se uvaže svi zahtjevi mladih, te 
da se radi na stvaranju uslova za kvalitetno 
obrazovanje i zapošljavanje“ kazao je 
Pavić. 
 
Prijem za  najbolje poljoprivrednike  
 
Marko Pavić, načelnik opštine Prijedor  
uručio je  na prigodnoj svečanosti  nagrade 
najboljim poljoprivrednim proizvoñačima 
u oblasti stočarstva, voćarstva, 
ratarstva,pčelarstva i povrtlarstva kojima je 
dodijeljeno  27 novčanih nagrada i 
diploma. 
      „Ono što je posebna karakteristika ove 
manifestacije je da se priznanja dodjeljuju 
prije svega mladih poljoprivrednim 
proizvoñačima, jer želimo njih da 
stimulišemo da proizvode, ali i da ostanu 
na svojim imanjima.“ rekao je načelnik 
Pavić,čestitajući nagrañenima. 
         Prema njegovim riječima, opština 
Prijedor je ove godine imala nekoliko 
načina stimulacije poljoprivredne 
proizvodnje ,  te kroz podjelu  sadnica  pa i 
ovaj vid nagrañivanja kao podrške lokalne 
zajednice.        
        „ Oformili smo i Fondaciju za razvoj 
Prijedor , kojom je izmeñu ostalog 
predviñena i podrška razvoju poljoprivrede 
kroz davanje garancija na kredite  , a u 
narednoj godini smo za te namjene  
predvidjeli  sredstva u iznosu 200 000 
KM“ kazao je Pavić. 
      Škundrić Dragomir  iz Ništavaca 
dobitnik je priznanja u oblasti stočarske 
proizvodnje kojom se bavi čitava njegova 
porodica. 
  „ Stočarstvom se bavimo otac, brat i ja sa 
suprugama , a držanjem muznih krava 
bavimo se deset godina.Držimo oko147  
grla , od čega je 70 muznih krava , a ostalo 
su junice. Od ovog posla  se može živjeti, 
ali mora puno da se radi. Radni dan traje 
od jutra do mraka, a slobodog vremena se 
nañe, ali manje. Ove godine smo isporučili 
oko 430 000 litara „ Mlijekoproduktu“ iz 
Kozarske Dubice . Ovo priznanje nam 
dosta znači , jer je i ovakav vid podrške 
lokalne vlasti veoma značajan podsticaj za 
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sve nas koji živimo na selu i živimo 
isključivo od rada na zemlji i oko stoke“ 
kazao je Škundrić. 
 

 
    
  Kriterijumi po kojima su  izabrani 
najbolji poljoprivrednici nisu bili  samo 
količina, već i kvalitet proizvoda što je 
ocijenila stručna komisija Najbolje 
postignuti rezultati  poljoprivrednika  
nagrañeni su  novčanim nagradama, za šta 
je u budžetu opštine predviñeno ukupno 
10.800KM. Iznos prve nagrade je bio 400-
700 KM, druge 300-500, a treće 200- 300 
KM, zavisno od vrste poljoprivredne 
djelatnosti.  
 
Prijem za novinare  
 
Marko Pavić , načelnik opštine Prijedor 
priredio je  tradicionalni novogodišnji 
prijem i  za predstavnike medija. 
      „ Ovo je  jedan naš lijep običaj, koji je 
već postao tradicija da se sastanemo na 
kraju jedne kalendarske godine ,a 
zajednički nam je želja  da Prijedor bude 
medijski predstavljen i da dobije mjesto 
koje zaslužuje, tako da smo u tom cilju 
mnoge medije  i  podržali  u radu “ kazao 
je Pavić. 
       Novinari su pratili rad Administrativne 
službe i rad skupštine i realno izvještavali 
o tome, tako da smo svi bili na 
zajedničkom zadatku da život u Prijedoru 
učinimo i boljim, dodao je Pavić čestitajući 
novinarima predstojeće praznike. 
     Na prijemu  koji je  povodom  
predstojećih praznika prireñen u 

prostorijama prijedorskog odbora 
SUBNOR-a  ,  načelnik Marko Pavić je   
prisutnim prvoborcima rekao da opštinska 
administracija podržava  rad prijedorskog 
odbora SUBNOR-a,  ali i obilježavanje 
značajnih istorijskih  datuma iz NOB-a.  
    „Nažalost od  564   prvoborca iz Drugog 
svjetskog rata danas ih je u Prijedoru  njih 
samo 9 živih .Meñutim, njihova herojska 
borba je nešto što je ostavilo neizbrisivog 
traga u savremenoj istoriji i našeg grada i 
nešto je što obavezuje mnoge generacije 
koje dolaze “ kazao je Pavić. 
       „Uvažavajući tekovine partizanskog 
pokreta,  opština je prihvatila da u idućoj 
godini rekonstruiše spomenik na Patriji, 
koji je simbol herojske borbe i proboja  
partizana u ofanzivi na Kozari.“ dodao  je 
Pavić. 
 
Promocija knjige Petra Dodika 
 
U  Prijedoru  je pred mnogoborjnim 
saborcima i  poštovaocima djela i rada  
privrednika , društveno-političkog radnika 
i diplomate  Petra Dodika promosivana 
njegova  knjiga   pod nazivom „ Moj 
životni put „. O knjizi je govorio  njen 
recenzent profesor Vladimir Lukić koji je 
rekao da je pred čitaocima jedno istinsko 
svjedočenje mladića koji je dočekao rat i 
bio u partizanima  sa 16 godina, preživio 
strijeljanje i kasnije doživio teško 
ranjavanje, ali je sve teškoće prevladao i 
dočekao lijepu starost da o tome mudro 
prozbori , da se ne zaboravi. 
        „On na ovaj način pokazuje da je 
uspio da zacijeli sve svoje rane i   da ga 
talas mržnje , poslije svega što je preživio, 
nikad nije preuzeo iako je bilo mnogo 
motiva za to. Ostao je jedna čista , svijetla 
ličnost koja je svuda i na svakom mjestu 
propagirala mir, slobodu i zajedništvo,“ 
rekao je Lukić. 
       Petar Dodik je posebno pozdravio 
mlade koji su se okupili, kako reče, da čuju 
koju pametnu riječ i od starijih. 
         ,,Naslov ove knjige , po meni,  ne  
odgovara sadržaju, jer u stvari knjiga 
sadrži tri stotine imena i   jedan  je kratak 
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istorijski pregled o našem kraju  od perioda 
1936. godine pa do kraja mog radnog 
vijeka koji sam pokušao da prenesem na 
papir, da se ne zaboravi jer se imalo šta 
reći“ kazao je Dodik. 
        Pored sjećanja na strašne zločine koje 
je preživio, bijeg sa strijeljanja na 
Šušnjaru,Dodik je u knjizi zabilježio i više 
važnijih dogañaja iz njegovog života, kao 
što je rad u Rudarskom kombinatu Zenica,  
poratno angažovanje u  izgradnji zemlje i 
njenom privrednom jačanju, kao i u 
diplomatiji. 
 
Stipendije za učenike i studente 
 
Opština Prijedor  će u  školskoj  2008/09. 
godini   dodijeliti  42  nove  stipendije  , 
odnosno  30  studentskih   i 12 učeničkih 
stipendija , potvrdila  je stručni saradnik sa 
obrazovanje u Opštinskoj administrativnoj 
službi  Olivera Rosić.     
   "S obzirom da je bila velika prolaznost 
studenata,mi nastavljamo i sa 
stipendiranjem studenata kojima je 
stipendija ranije dodijeljena. Tako da će , 
uz 92 studenta i 12 učenika koji su ispunili 
uslove za nastavak stipendiranja, opština  
ove školske godine stipendirati ukupno 122 
studenata i  24 učenika“ kazala je 
Rosićeva.    Prema njenim riječima, upravo 
iz tih razloga, budžet za stipendije trebalo 
bi da bude povećan sa 
ovogodišnjih150.000 KM  na 170 000 KM. 
     „ Prednost pri dodjeli stipendija imaće 
studenti viših godina fakulteta prirodnih i 
tehničkih nauka, kao deficitarni kadrovi i 
učenici slabijeg imovnog stanja", istakla je 
Rosićeva .   
     Studentska stipendija iznosi 100, a 
učenička 60 KM. 
 
Jednokratne pomoći za učenike i 
studente 
 
 Za učenike i studente porodica ratnih 
vojnih invalida  je  iz Fonda solidarnosti 
ratnih vojnih invalida opštinske  Boračke 
organizacije podijeljena  novčana pomoć u 
ukupnom iznosu od 13.200 

KM.Predsjednik ovog Fonda Radenko 
Preljić naveo je da je 100 osnovaca dobilo 
jednokratnu novčanu pomoć u iznosu od 
po 70 KM, 52 srednjoškolca po 100 KM i 
četiri studenta po 250 KM.Za pomoć djeci 
RVI za početak školske godine, opština 
Prijedor je na osnovu odluke o dopunskim 
pravima RVI i porodica poginulih boraca, 
Fondu RVI uplatila 12.500 KM, dok je 700 
KM obezbjeñeno iz sredstava prikupljenih 
uplatom članarine u Fond.Fondu 
solidarnosti Organizacije porodica 
poginulih boraca uplaćeno je 12.500 KM 
od čega je jednokratnu novčanu pomoć 
dobilo  39 osnovaca i 104 srednjoškolca . 
 
Godišnji koncert SKUD-a 
 
Srpsko kulturno-umjetničko društvo  „Dr 
Mladen Stojanović“ iz Prijedora  priredilo 
je tradicionalni godišnji koncert na kome je 
nastupilo više od 200 članova ovog 
Društva.  
       „ Ovo je inače tradicionalni godišnji 
koncert kojim se sve predstavljamo 
domaćoj publici „ kazao je Krčkovski. 
        On je potvrdio i da je ova godina bila 
veoma uspješna  te da su  iza SKUD-a „Dr 
Mladen Stojanović“ brojni su nastupi i 
gostovanja na domaćim i meñunarodnim 
festivalima folklora. 
 „ Narodni orkestar je gostovao u  turskom 
gradu Manisa, a folklor je održao šest 
cjelovečernjih koncerata u gradovima 
italijanske pokrajine Trentino, te nastupao 
u Grčkoj“ kazao je Krčkovski i dodao da 
već krajem januara Društvo gostuje u 
Kranju (Slovenija).Krčkovski je naglasio 
da brojne aktivnosti Društva i gostovanja 
privlače sve više mladih Prijedorčana koji 
se aktivno uključuju u rad svih navedenih 
kao i informatičke sekcije te da trenutno  
ima više od 300 članova. 
 SKUD „Dr Mladen Stojanović“ je  
jedno je od tri najstarija društva u BiH i 
ima tradiciju dugu 120 godina. 
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